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       Szanowny Pan 

     Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

  (drogą elektroniczną) 

Na prośbę Mieszkańca Gliwic zwróciłem się z wnioskiem o postój taksówek na gliwickiej giełdzie 

samochodowej. Wniosek został przyjęty pozytywnie. Kierowcy taksówek z zadowoleniem przyjęli tę 

inicjatywę. W ostatnim czasie dochodzi do sytuacji w których na tym postoju parkują inne samochody. 

Związku z tym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Kto nadzoruje w niedzielę ten teren, aby był przeznaczony zgodnie z intencją?

2. Dlaczego dochodzi do takiej sytuacji?

3. Jak możemy zaradzić takim sytuacjom na przyszłość?

Posiadam również zdjęcia od Mieszkańca- mogę je udostępnić jeżeli będzie oczywiście taka potrzeba. 

Dziękuję za udzieloną odpowiedź na moje pytanie. 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

   Gabriel Bodzioch 

        Radny Rady Miasta Gliwice 
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